



9天6晚 美丽内蒙古/河南/山西(无购物)

8天6晚 内蒙古/山西/河南

Tour Code: MOG-S1

第一天 吉隆坡

(机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场集合，准备飞往郑州。

第二天 吉隆坡 → 郑州 (2个小时) 晋城 (2个小时) 太原 (-/午/晚)

抵达郑州，接机后前往晋城皇城相府。是一处罕见的明清两代城堡式官宦住宅建筑群，被专家誉为“中国北方第一文化巨族之宅”。前往太原，入住酒店休息。

酒店：太原希尔顿欢朋大酒店或同级 4星

第三天 太原 (2个小时) 雁门关 (2个小时) 大同 (早/午/晚)

早餐后，前往雁门关(含电瓶车)，是长城上的重要关隘，与宁武关、偏关合称为“外三关”。与函谷关、仙霞关、剑门关并称中国四大古关口。接着前往云冈石窟(含电瓶车)原名灵岩寺、石佛寺。位于山西省大同市西郊17公里处的武州山南麓，是中国著名的石窟群之一。之后前往华严寺仿古步行街，是一条布满古代建筑的步行街，还有大同市最大的佛寺——华严寺，华严寺前方有个华严广场，到了夜晚非常漂亮。再来前往夜游大同古城于明洪武五年(1372年)，大将军徐达奉命依辽、金、元旧城基础增筑新城，曾在北部边防和多次军事战争中发挥重要作用。大同城墙的总周长为7270.7米，形制方形城池。

酒店：大同美晶酒店或同级 4星

第四天 大同 (2个小时30分) 呼和浩特 (1个小时30分) 希拉穆仁草原 (早/午/晚)

早餐后，前往希拉穆仁草原，是典型的高原草场，每当夏秋时节绿草如茵，鲜花遍地所以成为著名的内蒙古草原旅游点。(下马酒、蒙古部落-品奶茶、篝火晚会)。可自费草原骑马或越野车、诈马宴、漠南传奇等娱乐活动。

酒店：古列延商务空调蒙古包或同级

第五天 希拉穆仁草原 - 呼和浩特 (早/午/晚)

今早，可以自费参加乘坐热气球可欣赏草原日出(系留飞约10分钟或自由飞约30分钟)，视天气情况而定。接着前往响沙湾是内蒙古5A级旅游区之一，以沙漠为主题度假胜地(含往返缆车、悦沙岛套票：冲浪车、骑骆驼、鄂尔多斯婚礼表演、沙漠小火车、轨道自行车、滑沙、沙袜。)

酒店：呼和浩特瑞亚青城大酒店或同级 当地5星

第六天 呼和浩特 → 郑州 (早/午/晚)

早餐后，前往昭君墓，是中国西汉王昭君的陵墓。因为传说中周围的草木一到秋天就会凋零，唯有昭君墓上草木常青，所以又叫“青冢”。“青冢拥黛”被誉为呼和浩特八景之一。继续参观内蒙古博物馆集合了现代元素、地域表征与民族特色，楼顶塑有凌空奔驰的骏马，象征着内蒙古的吉祥与腾飞，该建筑从建成之日起就成为自治区首府标志性建筑之一。之后乘搭内陆航班，准备飞往郑州。

酒店：郑州天地丽笙酒店或同级 当地5星

第七天 郑州 (1个小时40分) 开封 (早/午/晚)

早餐后，前往清明上河园是中国最大的仿宋古代建筑群、最大的宋文化主题公园、最大的古代娱乐再现景区，也是开封市的非物质文化遗产。再来前往包公祠，是为纪念

中国古代著名清官、政治改革家包拯而恢复重建的，其坐落在河南省开封市包公湖西畔，是国家旅游局开发建设的中原旅游区的重要景点之一。继续前往**开封微梦大梁门**，全沉浸式裸眼3D电影介绍，以文化+科技的手段再现了北宋东京城千年前的盛世繁华，真正做到“让文物活起来，让遗产靓起来”，成为古都开封新的靓丽风景线。

酒店：开封景尚大酒店或同级 当地 5 星

第八天 郑州 → 吉隆坡

(早/午/晚)

早餐后，前往**河南博物馆**它是河南五千年历史脉络的展示区，也是了解河南最好的窗口，馆藏文物多达 14 万多件。然后前往**郑东新区**是一个集商务、办公、住宅、观光、休闲和研究等多种功能为一体的城市环形建筑群。继续游览**如意湖**与**外观艺术中心**。晚餐后，前往机场，准备返回美丽的家园。

第九天 抵达吉隆坡，结束这次的旅程。

风味：

雁北丰收宴

草原风味

手把羊肉风味餐

驼骨风味

莜面风味

郑州烩面风味

推荐自费：

- 希拉穆仁草、热气球项目：系留飞（约 10 分钟）：RMB 220

自由飞（约 30 分钟）：RMB 1100

视天气情况而定

- 草原騎馬/越野車穿越：

兩個景點 RMB 380(祭拜敖包、沼澤地)

三個景點 RMB 480(增加遊自然保護區)、騎馬護具：RMB 20

- 漠南傳奇大型實景演出：RMB 280

- 烤全羊盛宴 RMB 2880/只（含全羊开羊仪式、歌舞表演、敬献哈达）

9D6N BEAUTIFUL INNER MONGOLIA/HENAN/SHANXI (NO SHOPPING)

Day 1 KUALA LUMPUR

(MOB)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport and prepare to fly to Zhengzhou.

Day 2 KUALA LUMPUR ✈ ZHENGZHOU (2HRS) JINCHENG (2HRS) TAIYUAN (-/L/D)

Upon arrival in Zhengzhou, transfer to **Jincheng Imperial Palace**. It is a rare castle-style official residence complex from the Ming and Qing dynasties, praised by experts as the "home of the first cultural giant family in northern China." Proceed to Taiyuan and check into the hotel for rest.

Hotel: Hilton Garden Inn Taiyuan or similar 4star

Day 3 TAIYUAN (2HRS) YANMENGUAN (2HRS) DATONG

(B/L/D)

After breakfast, proceed to **Yanmenguan (including buggy)**, an important pass on the Great Wall, known as one of the 'Outer Three Passes' along with Ningwu Pass and Pian Pass. Next, visit the **Yungang Grottoes (including buggy)**, formerly known as Lingyan Temple and Stone Buddha Temple. Then, visit **Huayan Temple Ancient Street**, a pedestrian street full of ancient buildings, with the largest Buddhist temple in Datong—Huayan Temple. Proceed to enjoy a night tour of **Datong Ancient City**. In the fifth year of the Hongwu reign of the Ming Dynasty (1372), It played an important role in the northern border defense and in many military wars. The total circumference of the Datong city wall is 7270.7 meters. with a square-shaped layout.

Hotel: Datong Meijing Hotel or similar 4 star

Day 4 DATONG (2.5HRS) HOHHOT (1.5HRS) XILAMUREN GRASSLAND

(B/L/D)

After breakfast, head to **Xilamuren Grassland**, a typical plateau pasture. During the summer and autumn seasons, lush green grass and flowers cover the land, making it a famous tourist destination in Inner Mongolia. (**Horse-riding welcome ceremony, visit Mongolian tribe for milk tea, bonfire party**). Optional activities include horseback riding, off-road vehicles, horse-riding performances, and Desert South Legends.

Hotel: Guleiyan Business Air-conditioned Mongolian Yurt or similar 4 star

Day 5 XILAMUREN GRASSLAND (1.5HRS) HOHHOT

(B/L/D)

This morning, you have the option to join a **hot air balloon ride** to admire the sunrise over the grassland (tethered flight for about 10 minutes or free flight for about 30 minutes), **depending on weather conditions**. Then, proceed to **Xiangshawan**, one of Inner Mongolia's 5A-level tourist attractions, known as a desert-themed resort (including round-trip cable car, Yuesha Island package: sandboarding, camel riding, Ordos wedding performance, desert train, track bike, sand skiing, sand socks).

Hotel: Hohhot Ruiya Qingcheng Hotel or similar Local 5 star

Day 6 HOHHOT ✈ ZHENGZHOU

(B/L/D)

After breakfast, visit the **Zhaojun Tomb**, the tomb of Wang Zhaojun, a princess of the Western Han Dynasty. Legend has it that the surrounding vegetation withers every autumn, but the vegetation on Zhaojun Tomb remains green all year round, hence its nickname "Green Mound." Continue to visit the **Inner Mongolia Museum**, which incorporates modern elements, regional characteristics, and ethnic features. Since its completion, this building has become one of the iconic

landmarks of the autonomous region's capital. Then, board an inland flight to prepare for departure to Zhengzhou.

Hotel: Zhengzhou Tiandi Lisheng Hotel or similar Local 5 star

Day 7 ZHENGZHOU (1.5HRS) KAIFENG

(B/L/D)

After breakfast, proceed to **Qingming Riverside Landscape Garden**, which is the largest replica of ancient Song Dynasty architecture, the largest Song culture theme park, and the largest recreation area reenacting ancient times. It is also one of the intangible cultural heritages of Kaifeng City. Then, visit the **Bao Gong Ci**, restored and rebuilt in memory of Bao Zheng, a famous upright official and political reformer of ancient China. Continue to the **Weimeng Daliangmen in Kaifeng**, a fully immersive naked-eye 3D movie introduction, using a combination of culture and technology to recreate the prosperity of the Northern Song Dynasty's capital city a thousand years ago. It truly achieves the goal of "bringing cultural relics to life and making heritage more beautiful," becoming a new and attractive scenery in the ancient city of Kaifeng.

Hotel: Kaifeng Jing Shang Hotel or similar local 5 star

Day 8 ZHENGZHOU → KUALA LUMPUR

(B/L/D)

After breakfast, proceed to the **Henan Museum**, which showcases the historical development of Henan over five millennia and serves as the best window to understand Henan. The museum houses over 140,000 cultural relics. Then, visit **Zhengdong New Area**, a circular urban complex that integrates business, office, residential, sightseeing, leisure, and research functions. Continue to explore **Ruyi Lake** and the **Art Center**. After dinner, head to the airport to prepare for your return journey home, concluding this trip.

Day 8 Arrival Kuala Lumpur

Special Meals:

Yanbei Harvest Feast

Grassland Flavor

Handheld Lamb Flavor Meal

Camel Bone Flavor

Foxtail Millet Flavor

Zhengzhou Braised Noodles Flavor

Recommended Optional Tour:

- **Xilamuren Grassland, hot air balloon ride:**

Tethered flight (about 10 mins): RMB 220/pax

Free flight (about 30 mins): RMB 1180/pax

Depending on weather conditions

- **Grassland horseback riding/off-road vehicle crossing:**

Two attractions RMB 380 (worshiping Aobao and swampland)

Three scenic spots: RMB 480 (includes a trip to the nature reserve), **horse riding**

protective gear: RMB 20

- **Monan Legend large-scale live performance:** RMB 280

- **Roast Whole Lamb Banquet:** RMB 2880 per lamb (includes lamb opening ceremony, song and dance performances, offering of Hada)